



HWS/23/92

26 July 2023

Dear Parents/Guardians

Information Sheet for August 2023

1. National Day Celebrations (Please note the updated dismissal timings)

The school will be celebrating National Day on Tuesday, 8 August 2023. There will be no lessons that day. Students are encouraged to put on the school's red T-shirt or any red T-shirt (preferably plain red or with motifs relating to National Day) with their shorts/culottes and school shoes on that day. All students are reminded to bring their water bottles, pencil cases and colour pencils/markers.

As the school canteen will NOT be open on that day, students are encouraged to have their breakfast before coming to school.

They are to report to school as usual on that day and will be dismissed based on the staggered timings below. Kindly ensure that arrangement is made for your child/ward. For students taking the school bus, the school bus operators have been informed of the dismissal time.

Level	Dismissal Timing (updated)
Primary 1 & 2	10.25 am
Primary 5 & 6	10.30 am
Primary 3 & 4	10.35 am

2. National Day Public Holiday/School Holiday

Wednesday, 9 August 2023	National Day	Public Holiday
Thursday, 10 August 2023	Day after National Day	School Holiday

3. PSLE Oral Examinations for Primary 6

The PSLE Oral Examinations will be conducted on Tuesday, 15 August and Wednesday, 16 August 2023. All Primary 6 students will be required to report to school on both days and he/she will be sitting for one Oral Examination paper per day. Primary 6 students are to refer to the PSLE Oral Information slip, which will be given to them at a later date, regarding their Oral Teams and reporting time.

Primary 1 to Primary 5 students **need not** report to school on these two days.

All Primary 6 students will be briefed on the details of the examinations on Monday, 31 July 2023 during the morning assembly.

4. Gifted Education Programme (GEP) Screening Exercise (for Primary 3 students)

The GEP screening exercise for Primary 3 students will take place on Thursday, 17 August 2023. In view of the test timings, the Primary 3 students will have their recess in class and are strongly encouraged to bring their own food on that day.

5. Teachers' Day Celebrations (Thursday 31 August 2023)

The school will be celebrating Teachers' Day on Thursday, 31 August 2023. Students will report to school as usual in the morning and the staggered dismissal will be as follows:

Level	Dismissal Timing
Primary 1 & 2	10.25 am
Primary 5 & 6	10.30 am
Primary 3 & 4	10.35 am

As the students will be dismissed early, there would not be recesses on that day. Hence, the canteen will NOT be open. Students are encouraged to have their breakfast before coming to school.

6. Teachers' Day School Holiday (Friday 1 September 2023)

Teachers' Day falls on Friday, 1 September 2023 and is a school holiday.

7. End of Term 3 School Holidays

The end-of-term school holidays will start from Saturday, 2 September 2023 to Sunday, 10 September 2023. Students will return to school on Monday, 11 September 2023.

8. Mid-Autumn Festival Celebrations

The school will be celebrating the Mid-Autumn Festival on Monday, 18 September and Tuesday, 19 September 2023 during curriculum time. The programme aims to allow our students to know more about the Chinese culture through the celebrations of the festival. The highlights of the celebrations include Chinese culture demonstration, game stalls put up by our Parents Support Group and some classroom activities. This year, we will be having a concert as well to celebrate the theme of 'Reunion'.

More details will be given to the students nearer the date of the event.

9. E- Parent-Child-Teacher-Conference (e-PCTC) Session (28, 29 and 30 August 2023) for Primary 1 to Primary 5 students only

The Parent-Child-Teacher-Conference session will be held virtually from Monday to Wednesday, 28 to 30 August 2023 (2.30 pm to 4.30 pm) for selected Primary 1 to 5 students only. Please note that only parents of selected students will need to make appointments with the teachers. More information on the booking process will be given via the Parents Gateway separately.

10. Primary 1 to 5 Home-Based Learning (HBL) during the PSLE Written Exam

The PSLE written examinations will be from 28 September to 4 October 2023. As the school needs to deploy more teachers and use more rooms for the coming PSLE written examinations, students from Primary 1 to 5 will be placed on HBL on selected days.

Dates	PSLE Written Exam	Levels having HBL	Levels return to school
28 September (Thursday)	English	Pri 4 & 5	Pri 1 to 3
29 September (Friday)	Mathematics	Pri 4 & 5	Pri 1 to 3
2 October (Monday)	Chinese Language	Pri 1 to 3	Pri 4 & 5
3 October (Tuesday)	Science	Pri 1 to 3	Pri 4 & 5

All students are to return to school on Wednesday, 4 October 2023.

In partnership with you,

Mrs Theresa Hong
Principal

内容简译

(1) 国庆节庆祝活动 (请注更改的放学时间)

我校将于 8月8日 (星期二) 庆祝国庆节。当天不会上正课。学校鼓励全体学生穿上学校指定的红衬衫 (若没有, 可穿其他与国庆有关的红衬衫) 以及校裤 / 校裙与白色鞋袜。学生也要在当天携带水壶、铅笔盒和彩色笔上学。

由于食堂当天将不会营业, 请确保您的孩子吃了早餐才来学校。

当天, 学生必须如常到学校报到, 并根据以下的时间放学, 请家长为孩子做好接送安排。校方也把放学时间通知了校车司机。

年级	放学时间
一和二年级	上午 10 时 25 分
五和六年级	上午 10 时 30 分
三和四年级	上午 10 时 35 分

(2) 国庆日假期

8月9日(星期三)	国庆日	公共假日
8月10日(星期四)	国庆日隔日	学校假日

(3) 小六会考(口试)

小六会考口试将于8月15及16日(星期二及星期三)进行。所有小六学生都必须在这两天到学校报到,一天只考一个科目。小六学生需要参考小六会考口试信息单以获取口试小组和报到时间的信息,该信息单将在稍后的日期内发放。

届时,小一至小五的学生无须到校上课。

校方将于7月31日(星期一)在周会上向全体小六学生说明有关小六会考口试的详情。

(4) 小三高才教育计划选生测试 (GEP)

小三的高才教育计划选生测试将于8月17日(星期四)进行。基于测试时间的编排,小三的学生将在休息时间留在课室用餐。请家长为孩子准备餐盒。

(5) 教师节庆祝会 - 8月31日(星期四)

学校将于8月31日(星期四)庆祝教师节。学生当天如常到校报到,下课时间将有所调整。以下是各年级的放学时间:

年级	放学时间
一和二年级	上午10时25分
五和六年级	上午10时30分
三和四年级	上午10时35分

由于庆祝活动当天会提早放学,所以没有安排休息时间。学校食堂摊位也在当天休业。请确保您的孩子吃了早餐才来学校。

(6) 教师节假期 - 9月1日(星期五)

9月1日(星期五)是教师节,即学校假期,学生不必上课。

(7) 第三学段末学校假期

9月2日(星期六)至9月10日(星期天)是学校假期,学生将于9月11日(星期一)返校。

(8) 中秋节庆祝活动

为了让学生通过欢庆传统节日,进一步了解华族文化,我们将于9月18日和9月19日(星期二和星期三)上课时段庆祝中秋节。活动内容包括华族文化示范摊位、家长会游戏摊位以及课堂活动。今年,我们还将举办一场以“团圆”为主题的庆祝会。

活动详情将择日通知学生。

(9) 线上会见家长日—8月28、29和30日(一至五年级)

老师们将于8月28、29和30日的下午2时30分至4时30分在线上会见一至五年级的学生家长。请您注意,只有被选中的学生的家长需要与老师预约。您稍后将通过“家长联通”(Parents Gateway)应用程序收到有关预约详情的书面通知。

(10) 一至五年级的居家学习（小六会考笔试期间）

小六会考笔试将于9月28日至10月4日进行。由于学校需要为即将到来的小六会考笔试部署更多的人力与空间的资源，我们将安排一至五年级的学生在选定的日期进行居家学习。

日期	小六会考笔试科目	进行居家学习的年级	回学校如常上课的年级
9月28日（星期四）	英文	四年级和五年级	一年级至三年级
9月29日（星期五）	数学	四年级和五年级	一年级至三年级
10月2日（星期一）	华文	一年级至三年级	四年级和五年级
10月3日（星期二）	科学	一年级至三年级	四年级和五年级

各年级学生将于10月4日（星期三）返回学校。

谢谢！

伍燕玲校长